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Protokół nr XVII/2020 
z XVII sesji Rady Powiatu Grodziskiego 

w dniu 30 stycznia 2020 roku 

XVII sesja Rady Powiatu Grodziskiego VI kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego w Grodzisku Mazowieckim przy ul. Kościuszki 32a. 
W sesji uczestniczyło 20 radnych, co stanowiło quorum uprawniające do podejmowania 
prawomocnych uchwał. W obradach nie uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Paweł 
Pieniążek. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu Sławomir Kamiński poinformował, iż obrady Rady są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Przed wejściem na salę obrad umieszczona została klauzula informacyjna dotycząca 
przetwarzania danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Powiatu 
Grodziskiego w celu realizacji obowiązku transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. 
Klauzula stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Radni uczcili minutą ciszy zmarłą Ewę Magdziak, Przewodniczącą Zespołu do Spraw 
Orzekania o Niepełnosprawności. 

Ad 1. Otwarcie XVII sesji Rady Powiatu Grodziskiego, powitanie zaproszonych gości, 
stwierdzenie prawomocności obrad 

XVII sesję Rady Powiatu Grodziskiego o godz. 1700 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu 
Sławomir Kamiński. 
Przewodniczący powitał przybyłych gości oraz radnych. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII sesji Rady Powiatu Grodziskiego, powitanie zaproszonych gości, 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Prezentacja wniosków z sesji, Komisji Rady i stanowisko Zarządu Powiatu. 
4. Sprawozdanie Starosty Grodziskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Grodziskiego za rok 2019. 
5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Grodziski za rok 2019. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez Zarząd 

Powiatu Grodziskiego, 
b) przystąpienia Powiatu Grodziskiego do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 
Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, 

c) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2020, 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

d) powierzenia Burmistrzowi Grodziska Mazowieckiego zadania zarządzania częścią 
drogi powiatowej nr 1507W i nr 1509W, 
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e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego, 
f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2020 rok. 

7. Informacje Zarządu Powiatu Grodziskiego: 
a) o pracy Zarządu w okresie między sesjami, 
b) o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Grodziskiego. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu Grodziskiego. 
9. Interpelacje i zapytania. 
10. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 
11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie XVII sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Ad 3. Prezentacja wniosków z sesji, Komisji Rady i stanowisko Zarządu Powiatu 

Starosta Marek Wieżbicki odniósł się do następujących kwestii: 
• Sprawy podniesionej przez radnych Małgorzatę Zacny i Krzysztofa Sankiewicza 

dotyczącej badań USG kobiet oraz ewentualnego zakupu sprzętu dla poradni K 
w Szpitalu Zachodnim. Starosta poinformował, że w połowie miesiąca wraz z radnymi 
rozmawiał z dyrektor Szpitala Zachodniego, wizyta w szpitalu nie zakończyła się jednak 
konkretnymi wnioskami czy ustaleniami. Aparat USG, którym dysponuje Szpital, pod 
względem parametrów odpowiada możliwościom technicznym tego typu urządzeń. Na 
tę chwilę nie ma konkretnych sugestii, temat zostanie jeszcze podjęty. 

• Sprawy poruszonej przez radnego Dariusza Dąbrowskiego podczas posiedzenia 
Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Spraw Wiejskich, tj. bezpieczeństwa 
pieszych i kierowców w rejonie Szkoły Podstawowej w JÓzefinie. Starosta 
poinformował, że w tej sprawie posiada już wystąpienie pani sołtys z tego terenu, 
a w bieżącym miesiącu na niebezpiecznym łuku wprowadzono dodatkowe 
oznakowanie. Starosta dodał, że Starostwo prowadzi korespondencję z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w związku z modernizacją trasy katowickiej, do 
wyjaśnienia pozostają kwestie formalno-prawne. Pojawiła się sugestia, aby 
sygnalizacja świetlna była wyposażona w program dyscyplinowania kierowców. 
Powiatowy Zarząd Dróg wystosował stosowne zawiadomienie, sprawa jest w toku. 

• Sprawy poruszonej przez radnego Dariusza Dąbrowskiego dotyczącej wysepek 
i przejść dla pieszych na ul. Królewskiej w Grodzisku Mazowieckim. W ocenie radnego 
w przypadku dużego natężenia ruchu pojawia się problem z przejazdem karetek 
pogotowia. Starosta stwierdził, że aspekt ujemny tej sprawy jest istotny, jednak wyspy 
kanalizują ruch i wpływają na bezpieczeństwo. Starosta poinformował, że w tej kwestii 
rozmawiał z policjantem z ruchu drogowego, raczej nie pojawi się wniosek do zarządcy 
drogi o ich likwidację. Kwestia ta była uzupełniana przez radną Małgorzatę Zacny, 
wypowiedź dotyczyła odcinka ul. Sienkiewicza w centrum miasta, między 
skrzyżowaniem z ul. Montwiłła a ulicą przy galerii - sytuacja w tym przypadku jest 
podobna. 

• Sprawy podniesionej przez radnego Dariusza Dąbrowskiego - radny zasugerował 
podjęcie współpracy z miejscową organizacją pszczelarzy. Starosta stwierdził, że taka 
współpraca już została nawiązana, przewodniczący oddziału rejonowego został 
zaproszony na kwietniowe posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
i Spraw Wiejskich. 

• Sprawy poruszonej przez radnego Krzysztofa Sankiewicza, tj. zrzutu ścieków do rowu 
RS-11 w Żółwinie. Starosta zauważył, że nie należy to do właściwości Starostwa 
Powiatu Grodziskiego, kwestią tą powinien zająć się Burmistrz Podkowy Leśnej. 
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• Sprawy wniesionej przez radnego Krzysztofa Sankiewicza dotyczącej przesunięcia 
peronu na stacji WKD Podkowa Leśna Główna. Starosta poinformował, że na 
spotkaniu w WKD została złożona deklaracja przez WKD, że na rok 2020 będą 
zarezerwowane środki. Zdaniem Starosty trudno oczekiwać, aby to zadanie wykonano 
na początku tego roku. To, czy środki rzeczywiście zostały zapewnione, należałoby 
sprawdzić . Starosta powiedział , że tę informację postara się przekazać radnemu na 
najbliższym posiedzeniu Komisji 

• Sprawy podniesionej na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, tj . wniosku radnej 
Marii Gałeckiej-Wolskiej dotyczącego dokształcania kadry medycznej w Szpitalu 
Zachodnim . Starosta poinformował, że na Komisję Polityki Społecznej w lutym zostanie 
zaproszona pani dyrektor bądż osoba, która będzie mogła takiej informacji udzielić. 

Ad 4. Sprawozdanie Starosty Grodziskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku Powiatu Grodziskiego za rok 2019 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Grodziskiego za rok 
2019 przedstawił Starosta Marek Wieżbicki. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu . 
Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Ad 5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Grodziski za rok 2019 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Grodziski za rok 
2019 przedstawiła Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Anna Kowalska. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu . 
Wiceprzewodniczący Piotr Wiaderny odniósł się do kwestii rankingów. Mimo wielu zdolnych 
uczniów, nauczycieli zarabiających powyżej średniej szkoły z Powiatu Grodziskiego, poza 
Milanówkiem, w rankingach wypadły gorzej niż w zeszłym roku. Wiceprzewodniczący spytał, 
czy nie warto byłoby się zastanowić , jakie działania należałoby podjąć, aby szkoły lepiej 
wypadały w rankingach. 
Naczelnik wskazała, że w rankingu "Perspektyw" po raz pierwszy pojawiła się szkoła z Powiatu 
Grodziskiego, zajmując 130. miejsce w rankingu ogólnopolskim, co należy uznać za sukces. 
Jeżeli chodzi o wyniki egzaminów, to plasują się one powyżej średnich krajowych . Działania 
mające podnieść efektywność i poprawić wyniki cały czas są podejmowane, tak aby pozostałe 
szkoły również uzyskiwały jak najlepsze wyniki . 

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
c) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2020. 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz form i specjalności 
kształcenia , na które dofinansowanie jest przyznawane 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Oświaty , Kultury i Sportu Anna Kowalska. 
Naczelnik poinformowała , że na ten cel wyodrębniono kwotę 170 510 zł, a organ prowadzący 
szkołę dokonuje podziału tych środków na formy doskonalenia i specjalności. 
Dofinansowuje się następujące formy doskonalenia: 

• koszty udziału nauczycieli w seminariach , konferencjach, wykładach , warsztatach , 
szkoleniach oraz innych formach doskonalenia zawodowego nauczycieli 
prowadzonych odpowiednio przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe 
oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe 
nauczycieli, koszty związane z podróżą służbową nauczyciela biorącego udział 
w formach doskonalenia zawodowego, koszty dystrybucji i druku materiałów 
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szkoleniowych i informacyjnych - w tych trzech obszarach proponowana jest kwota 
86200 zł ; 

• opłaty za kształcenie nauczycieli na studiach wyższych, w tym podyplomowych, 
pobieranych przez studia wyższe - kwota podziału stanowi 30 500 zł; 

• szkolenia branżowe - kwota w wysokości 5 000 zł; 
• wspomaganie szkół oraz sieci współpracy i samokształcenia dla nauczycieli 

prowadzonych przez placówki doskonalenia nauczycieli , poradnie psychologiczno
pedagogiczne oraz doskonalenie kadry kierowniczej - kwota 48 810 zł. 

Dofinansowaniu podlegają następujące specjalności : nauczanie przedmiotów zawodowych, 
ogólnokształcących , pedagogika specjalna, terapia pedagogiczna, edukacja dla 
bezpieczeństwa , zarządzanie w oświacie, wczesne wspomaganie rozwoju dziecka. terapia 
integracji sensorycznej, diagnoza i interpretacja skali inteligencji i rozwoju dzieci, diagnoza 
zaburzeń ze spektrum autyzmu dzieci, socjoterapia. Plan podziału środków na poszczególne 
szkoły i placówki stanowi załącznik do uchwały. 
Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały . 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wojciech Hardt poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 147/XVII/20 w sprawie 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2020, 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (imienny wykaz głosowania 
radnych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 147/XVII/20 
w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 
2020, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu). 

a) wysokości stawek opłat za za jęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez Zarzą d 
Powiatu Grodziskiego 

Projekt uchwały przedstawił Starosta Marek Wieżbicki. Starosta poinformował , że w związku 
z wejściem w życie ustawy o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci 
telekomunikacyjnych oraz niektórych innych ustaw zmianie uległy przepisy ustawy o drogach 
publicznych . Zmiana polega na zmniejszeniu wysokości pobieranych opłat dla urządzeń 
i obiektów infrastruktury telekomunikacyjnej. W omawianym projekcie uchwały 

zaproponowano obniżki pewnych stawek przy jednoczesnym zwiększeniu pozostałych. 
W skali roku dochody z tego tytułu dla powiatu wyniosą około 250 000 zł. Opłaty za 
umieszczenie urządzeń w pasie są pobierane do 15 stycznia, w związku z tym na ten rok skutki 
finansowe są przewidywane, ale trudno mówić o określonych kwotach. Zdaniem Starosty 
zaproponowane zmiany nie będą miały istotnego wpływu na budżet powiatu. 
Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 148/XVII/20 w sprawie 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez Zarząd 
Powiatu Grodziskiego (imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. Uchwała nr 148/XVII/20 w sprawie wysokości stawek opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez Zarząd Powiatu Grodziskiego stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
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b) p rzystąp ienia Powiatu Grodziskiego do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawne j " - edyc ja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 
Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawn ych 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Grażyna 
Rymarczyk, która poinformowała , że w Powiecie Grodziskim pomocą objętych byłoby 20 osób 
ze znacznym stopniem niepełnosprawności i 1 O osób z umiarkowanym stopniem 
niepełnosprawności. 
Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wojciech Hardt poinformował , że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 149/XV11/20 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Grodziskiego do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 
Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych (imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 149/XVII/20 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Grodziskiego do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 
Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu). 

d) powierzenia Burmistrzowi Grodziska Mazowieckiego zadania zarządzania cześcia 
drogi powiatowe j nr 1507W i nr 1509W 

Projekt uchwały przedstawił Starosta Marek Wieżbicki. Zarząd Powiatu Grodziskiego jest 
zarządcą m.in . dwóch dróg publicznych kategorii powiatowej: Grodzisk Mazowiecki -Izdebno 
- Cegłów - Boża Wola - Bramki Ludne oraz Chrzanów - Żuków - Czubin. Burmistrz Grodziska 
Mazowieckiego w bieżącym miesiącu zwrócił się z prośbą o zawarcie porozumienia 
o przekazanie zarządu częścią tych dróg powiatowych w celu złożenia do Urzędu 
Marszałkowskiego wniosku o dofinansowanie. Starosta zauważył, że powiat nie może być 
wnioskodawcą w tej sprawie i dlatego celowe jest przekazanie zarządzania częścią tych dróg 
powiatowych gminie. Taka możliwość została przewidziana w przepisach ustawy 
o samorządzie powiatowym i dlatego też podjęcie omawianego projektu uchwały jest zasadne. 
Wniosek będzie przedmiotem konkursu ogłoszonego przez Marszałka i po jego 
rozstrzygnięciu okaże się, czy zostaną pozyskane środki. 
Radni niewnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Promocji Powiatu i Współpracy Europejskiej Andrzej Olizarowicz 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 150/XVII/20 w sprawie 
powierzenia Burmistrzowi Grodziska Mazowieckiego zadania zarządzania częścią drogi 
powiatowej nr 1507W i nr 1509W (imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 150/XVII/20 w sprawie powierzenia 
Burmistrzowi Grodziska Mazowieckiego zadania zarządzania częścią drogi powiatowej 
nr 1507W i nr 1509W stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

e) zmiany wieloletniej prognozy finansowe j Powiatu Grodziskiego 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Ewa Szadkowska. Skarbnik poinformowała , że radnym 
zostały przekazane materiały, w których naniesiono autopoprawki do wieloletniej prognozy 
finansowej. 
Zmiany w załączniku nr 1 wynikające ze zmian dokonywanych w uchwale budżetowej: 

• zwiększenie wydatków majątkowych - zakup sprzętu rehabilitacyjnego dla Szpitala 
Zachodniego oraz modernizacja oddziału neurologiczno-udarowego 
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i neurochirurgicznego. Wcześniejsza kwota na modernizację to 185000,00 zł, po 
zmianie - 100000,00 zł; 

• wprowadzenie wydatków majątkowych - realizacja zadania pn. "Budowa miejsc 
postojowych na posesji przy ul. Piasta 30 w Milanówku"; zmiana wynika z otwarcia 
przetargu i wyższych kosztów wykonania zaplanowanych prac. Do tej pory w budżecie 
była kwota 515 000,00 zł, po zwiększeniu o 85 000,00 zł będzie 600 000,00 zł na tę 
inwestycję· 

Po wprowadzeniu tych zmian dochody łącznie wynoszą 109 909 123,00 zł, natomiast wydatki 
112609 123,00 zł, zatem wynik budżetu zamyka się deficytem w wysokości 2 700 000,00 zł, 
pozostaje bez zmian do poprzedniej uchwały. Przychody wynoszą 3 500 000,00 zł z tytułu 
zaplanowanego kredytu, rozchody 800 000,00 zł, natomiast kwota długu na koniec 2020 r. -
16 030 000,00 zł. 
Zmiany w załączniku nr 2 - wykaz przedsięwzięć wieloletniej prognozy finansowej: 

• zwiększenie wydatków w 2020 r. na projekt "Szkolnictwo zawodowe naszych szkół 
bliżej rynku pracy" w Zespole Szkół nr 2 w Milanówku - kwota 24 480,00 zł; 

• projekt "Szkolnictwo zawodowe naszych szkół bliżej rynku pracy" w Zespole Szkół 
Technicznych - 32 000,00 zł; 

• zadanie "Samochodówka w Europie" - zwiększenie o kwotę 11 847,19 zł. 
Powyższe zmiany wynikają z niewykorzystania środków w 2019 r. i przeniesienia ich na rok 
2020. 
Kolejna zmiana: zmniejszenie limitu wydatków w 2020 r. na realizację zadania "Rozbudowa 
drogi powiatowej nr 1504W Adamowizna - Opypy - Milanówek na odcinku od drogi powiatowej 
nr 1503W Grodzisk Mazowiecki - Siestrzeń - Ojrzanów" - zmniejszenie wydatków o kwotę 
140000,00 zł w związku z podpisaniem umów na niższą kwotę. 
Wiceprzewodniczący Piotr Wiaderny zauważył, że przeznaczane są środki na rehabilitację 
w Szpitalu Zachodnim i spytał Starostę, jaki jest realny termin rozpoczęcia funkcjonowania 
dodatkowych rehabilitacji. 
Starosta odpowiedział, że ten termin to 1 marca, ale jest możliwość, że funkcjonowanie 
rozpocznie się w połowie lutego. Natomiast środki w budżecie przeznaczone są na 5 miesięcy 
- pierwotnie było to od lutego do końca czerwca, a w tym przypadku od marca do lipca. 
Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 151/XVII/20 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego (imienny wykaz 
głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 
151/XVII/20 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2020 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Ewa Szadkowska. Skarbnik poprosiła o naniesienie dwóch 
zmian: po stronie wydatków zwiększenie: 

• 85000,00 zł - gospodarka gruntami i nieruchomościami: "Budowa miejsc postojowych 
na posesji przy ul. Piasta 30 w Milanówku"; 

• kwota przeznaczona dla Szpitala Zachodniego - pierwotnie 367 000,00 zł, zmiana na 
kwotę 282 000,00 zł: zmniejszenie środków na modernizację oddziału neurologiczno
udarowego i neurochirurgicznego (z kwoty 185000,00 zł na 100000,00 zł). 

Po wprowadzeniu tych autopoprawek dochody zwiększenie wynoszą łącznie 540 488 zł. 
Najważniejsze zmiany dotyczą: 

• 160000,00 zł - dotacja celowa z Powiatu Pruszkowskiego dla Zespołu do spraw 
orzekania o niepełnosprawności; 
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• 10 000,00 zł - dotacja celowa dla Zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności 
z Powiatu Warszawskiego Zachodniego; 

• 344488,00 zł - dotacja z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego na zadanie pn. 
"Rozbudowa drogi powiatowej nr 1504W Adamowizna - Opypy - Milanówek na 
odcinku od drogi powiatowej nr 1503W Grodzisk Mazowiecki - Siestrzeń - Ojrzanów" 
zgodnie z umową z dnia 23.12.2019 r. 

Wydatki zwiększenie na łączna kwotę 1 246 176 zł. Najważniejsze zmiany: 
• 24480,00 zł - niewykorzystanie środków z 2019 r. na realizację Projektu "Szkolnictwo 

zawodowe naszych szkół bliżej rynku pracy" w Zespole Szkół nr 2 w Milanówku; 
• 32 000,00 zł - realizacja Projektu "Szkolnictwo zawodowe naszych szkół bliżej rynku 

pracy" w Zespole Szkół Technicznych i Licealnych nr 2 w Grodzisku Mazowieckim; 
• 11 847 ,19 zł - projekt "Samochodówka we Europie"; 
• 70000,00 zł - zwiększenie wydatków na sfinansowanie dodatkowych usług w zakresie 

rehabilitacji dla mieszkańców Powiatu Grodziskiego; 
• 344488,00 zł - wydatki na realizację zadania "Rozbudowa drogi powiatowej nr 1504W 

Adamowizna - Opypy - Milanówek na odcinku od drogi powiatowej nr 1503W Grodzisk 
Mazowiecki - Siestrzeń - Ojrzanów" w związku z otrzymanym dofinansowaniem 
w ramach Funduszu Dróg Samorządowych; 

• 85000,00 zł - zwiększenie wydatków w związku z budową miejsc postojowych na 
posesji przy ul. Piasta 30 w Milanówku; 

• 282 000.00 zł - środki na zakup sprzętu rehabilitacyjnego do Szpitala Zachodniego, 
zakup centrali do monitorowania pacjentów kardiologicznych oraz modernizację 

oddziałów szpitalnych. 
Wydatki zmniejszenie na łączną kwotę 705 688 zł. Najważniejsze zmiany: 

• 484488,00 zł - zmniejszenie środków własnych przeznaczonych na zadanie 
"Rozbudowa drogi powiatowej nr 1504W Adamowizna - Opypy - Milanówek na 
odcinku od drogi powiatowej nr 1503W Grodzisk Mazowiecki - Siestrzeń - Ojrzanów", 
zmiany wynikają z podpisanej umowy o dofinansowaniu oraz z mniejszej kwoty 
wynikającej z przetargów przeznaczonych na inwestycję. 

Radni nie wnieśli pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

Rada Powiatu Grodziskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr 152/XVII/20 w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2020 rok (imienny wykaz 
głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 
152/XVII/20 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

Ad 7. Informacje Zarządu Powiatu Grodziskiego: 

a) o pracy Zarządu w okresie miedzy sesjami 

Informacje o pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami przedstawił Starosta Marek 
Wieżbicki zaś z zakresu spraw finansowych Skarbnik Ewa Szadkowska. Informacje stanowią 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

b) o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Grodziskiego. 

Starosta Marek Wieżbicki poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały 
przekazane do Nadzoru Prawnego Wojewody, zaś uchwały z zakresu spraw finansowych 
również do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Do dnia sesji brak jest informacji o podjętych 
czynnościach nadzorczych . 
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Ad 8. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu Grodziskiego 

~rzewodniczący Rady Sławomir Kamiński poinformował o niepodjęciu przez Komisję Ochrony 
Srodowiska, Bezpieczeństwa i Spraw Wiejskich punktu dotyczącego spotkania z Prezesami 
Spółek Wodnych oraz Nadzorem Wodnym. Informacja stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący poinformował również o otrzymanych od radnego Andrzeja Olizarowicza 
propozycjach wycieczek. 

Ad 9. Interpelacje i zapytania 

Radni nie wnieśli interpelacji ani zapytań. 

Ad 10. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu Grodziskiego 

Radny Andrzej Olizarowicz poruszył problem niedoświetlenia przejść dla pieszych na drogach 
powiatowych. 
Rada Powiatu, bez uwag, przyjęła protokół z XVI sesji. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Ad 11. Sprawy różne i wolne wnioski 

Radny Krzysztof Sankiewicz wystąpił z wnioskiem o sporządzenie przez Dyrektor Szpitala 
notatki z informacją, ile godzin w tygodniu pracuje poradnia K, w jakich godzinach, czy jest to 
zgodne z umową zawartą z NFZ, ile w zeszłym roku zostało wykonanych procedur przyjęć 
pacjentów i zabiegów, ile było cytologii, ile było wykonanych badań USG kupionych na 
zewnątrz, ile badań zostało wykonanych na terenie szpitala przez lekarza posiadającego 
certyfikaty, jak nazywa się aparat zakupiony w tym celu, kiedy, jakie ma głowice, jakie ma 
parametry? Prośba, aby pan starosta odniósł się do informacji od p. dyrektor, że jedynym 
miejscem w Powiecie Grodziskim, gdzie można uzyskać porady z zakresu ginekologii 
i położnictwa, jest Szpital Zachodni, żaden NZOZ nie posiada umowy na świadczenie tego 
typu usług. 
Radny Andrzej Olizarowicz zgłosił wniosek o utworzenie oznakowanego przejścia dla pieszych 
w miejscowości Kaski w kierunku cmentarza. 
Radny Wojciech Hardt poinformował o terminie pogrzebu Ewy Magdziak, Przewodniczącej 
Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności. 
Radna Małgorzata Zacny odniosła się do wypowiedzi Starosty Marka Wieżbickiego w pkt. 3, 
dotyczącej badań USG kobiet przeprowadzonych w Szpitalu Zachodnim. 
Starosta Marek Wieżbicki zwrócił się do radnego Krzysztofa Sankiewicza z prośbą o złożenie 
szczegółowego pytania na piśmie. Starosta odniósł się również do kwestii podniesionej przez 
radnego Andrzeja Olizarowicza na jednym z posiedzeń komisji dotyczącej montażu 
sygnalizacji akustycznej na skrzyżowaniu ul. Piłsudskiego i ul. Królewskiej w Milanówku. 
Starosta poinformował, że z treści korespondencji między Urzędem Marszałkowskim 

a Mazowieckim Zarządem Dróg wynika, że takie urządzenie wkrótce zostanie zamontowane 
na wzmiankowanym skrzyżowaniu. Starosta zwrócił także uwagę na rozpoczęcie prac przez 
wykonawcę na drodze Opypy - Milanówek. Poinformował także o wniosku Komendanta 
Powiatowego Policji o przeznaczenie kwoty 110 000 zł na współfinansowanie zakupu 
samochodu osobowego z wideorejestratorem z przeznaczeniem dla Wydziału Ruchu 
Drogowego Komendy Policji w Grodzisku Mazowieckim. Wyznaczony termin do złożenia 
odpowiedzi to 7 lutego br. Starosta zaproponował, aby wstępnie zadeklarować gotowość 
współpracy, natomiast ostateczną decyzję podejmie Rada Powiatu Grodziskiego. Do 
wypowiedzi Starosty pozytywnie odnieśli się Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński oraz 
Wiceprzewodniczący Piotr Wiaderny. 
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Radny Andrzej Olizarowicz podziękował Staroście za rozpoczęcie prac na drodze Opypy -
Milanówek oraz wspomniał o skrzyżowaniu ul. Brwinowskiej z ul. Królewską w Milanówku 
i zwrócił się z prośbą o zwiększenie bezpieczeństwa w tym miejscu. 

Ad 12. Zamknięcie XVII sesji Rady Powiatu Grodziskiego 

Wobec wyczerpania porządku obrad , Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński o godz. 18°5 
zamknął XVII sesję Rady Powiatu Grodziskiego. 

Protokół sporządziła Aneta Margas 
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